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Bijlagen 1) De Artikel 45 vragen van het CDA over de Statenzaal, d.d. 6-2-2019 

2) Beleidsbrief OCW: “Erfgoed Telt, De betekenis van erfgoed voor de 

samenleving” 

3) Beleidsbrief OCW: “Cultuur in een open samenleving”. 

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

De beantwoording van de Artikel 45 vragen van de heer Elfers van het CDA over de Statenzaal.
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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

De heer Elfers van het CDA heeft Artikel 45 vragen gesteld naar aanleiding van de vragen die een 

inspreker (de heer Neil) tijdens de raadsvergadering van 10 december jl. heeft gesteld over de 

subsidiemogelijkheden van de Statenzaal. Met deze informatienota beantwoorden wij deze Artikel 45 

vragen. 

 

Kernboodschap 

De gemeente onderzoekt altijd in samenspraak met haar partners (o.a. Rijk en provincie) of er 

subsidiemogelijkheden zijn voor projecten. Voor de herbestemming van het Statenzaalcomplex geldt 

dat er in deze fase van het project (nog) geen subsidiemogelijkheden zijn. 

  

De vragen van de heer Neil refereren aan twee beleidsbrieven van het ministerie van OCW: 

-  “Erfgoed Telt, De betekenis van erfgoed voor de samenleving” (zie bijlage 2). In deze brief kondigt 

het kabinet aan dat zij tot en met 2021 gelden (325 miljoen) reserveert voor het uitwerken van een 

aantal speerpunten. 

- “Cultuur in een open samenleving” (zie bijlage 3). Het kabinet reserveert gelden (80 miljoen) voor 

een vijftal thema’s. 

 

In vervolg op de beleidsbrief “Erfgoed telt, De betekenis van erfgoed voor de samenleving” heeft de 

gemeente op 21 februari 2019 de Erfgoed Deal ondertekend. Deze deal richt zich op het verbinden van 

erfgoed met grote opgaven zoals de energietransiteit en biedt daarmee geen mogelijkheden voor 

solitaire panden zoals het Statenzaalcomplex. Op dit moment is er nog geen subsidieverordening die 

wel relevant is voor de Statenzaal. Het is nog niet duidelijk of en op grond waarvan subsidie voor de 

Statenzaal beschikbaar komt. Voor de beleidsbrief “Cultuur in een open samenleving” geldt dat de 

middelen vooral beschikbaar zijn voor organisaties en instellingen. Voor de gemeente zijn er bijna geen 

cultuurfondsen vanuit het Rijk. 

 

Wij beantwoorden de door het CDA gestelde vragen als volgt:  

 

1. Kent het College de door de heer Neil genoemde rijkssubsidiemogelijkheden? 

Antwoord: Ja, het college is op de hoogte van beide beleidsbrieven inclusief de bijbehorende 

financieringsmogelijkheden.  

 

2. Zo ja, heeft het College actie ondernomen om gebruik te maken van de subsidiemogelijkheden ten 

dienste van de inrichting van de Statenzaal 

Antwoord: Ja, de gemeente heeft onderzocht of het mogelijk is om van deze subsidiemogelijkheden 

gebruik te maken voor de Statenzaal. Voor de herbestemming van het Statenzaal geldt dat er in deze 

fase van het project (nog) geen subsidiemogelijkheden zijn. 

 

3. Kan het College zeggen of de bedoelde subsidiemogelijkheden ook voor de exploitatie van de 

Statenzaal relevant kunnen zijn? 

Antwoord: De financieringsmogelijkheden uit de beleidsbrief “Erfgoed telt, De betekenis van erfgoed 

voor de samenleving” zouden relevant kunnen zijn voor de Statenzaal, omdat nog niet alle 

subsidieverordeningen bekend zijn kunnen wij hier echter nu nog niets over zeggen. 

 

file://///test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/informatienota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
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4. Indien het College de door de heer Neil genoemde mogelijkheden nog niet heeft onderzocht, is het 

College dan bereid om zich daarvoor alsnog in te spannen?  

Antwoord: zie de beantwoording van vraag 3, dit is dus niet aan de orde op dit moment. 

 

5. Als er inderdaad subsidiemogelijkheden blijken te zijn, welk effect heeft dat gegeven dan op de 

voorgenomen strategie om tot een invulling van de Statenzaal te komen? 

Antwoord: Op dit moment is dit effect nog niet te bepalen.   

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 

 


